
Reactie op ontwerp Wet Natuur

Verantwoordelijkheid van Nederland gaat verder dan Europese verplichtingen
Ik vind dat de verantwoordelijkheid van Nederland voor het behoud van natuur verder gaat dan alleen 
de Europese verplichtingen. Europese wetgeving is - aanvullend op nationale regelgeving - bedoeld 
om zaken op internationaal niveau te regelen die niet op nationaal niveau te regelen zijn.
Met het huidige ontwerp van de nieuwe Wet Natuur is behoud van de Nederlandse waardevolle natuur 
onvoldoende geborgd. Ik maak me grote zorgen dat diersoorten in Nederland zullen uitsterven en dat 
bestaande natuurgebieden aangetast zullen worden of zelfs zullen verdwijnen.
Ik zou het zeer teleurstellend en beschamend vinden als u blijft inzetten op het beschermen van enkel 
de natuurwaarden die Nederland vanuit de Vogel- en Habitatrichtlijn en overige internationale 
verdragen verplicht is te beschermen.

Ontwerp Wet Natuur laat (economisch!) waardevolle natuur verloren gaan
Met de nieuwe wet natuur beoogt u onder andere een betere balans tussen economie en ecologie. Ik 
ben van mening dat u hierbij de economische waarde van natuur sterk onderschat. Denk aan wat 
natuur de samenleving oplevert aan zuivering van water en lucht, vastlegging van CO2, bestuiving van 
landbouwgewassen, grondstoffen, inkomsten en werkgelegenheid in de recreatieve sector, en ook 
huizen in (of in de buurt van) natuur zijn meer waard. Daarnaast is natuur belangrijk voor beweging 
welbevinden, beleving, inspiratie en rust.
Lang niet alle ecosysteemdiensten die de natuur levert, zijn bekend. Uit een oogpunt van voorzorg is 
het verstandig natuur te beschermen die in potentie verschillende gebruiksmogelijkheden heeft – denk 
bijvoorbeeld aan plantensoorten die medicijnen kunnen leveren. Dat geldt niet alleen voor het 
tropische oerwoud, maar ook voor de Nederlandse natuur. Daarbij gaat het zowel om zeldzame 
soorten in natuurgebieden als om organismen die een belangrijke functie hebben in bijvoorbeeld de 
bodem van landbouwgebieden.
Uw uitgangspunt dat minder bescherming van natuurwaarden zorgt voor een ‘betere’ balans tussen 
economie en ecologie klopt dan ook niet! Juist óók vanuit economisch oogpunt moeten we zuinig zijn 
op de natuur en deze goed beschermen. Op termijn zal het verdwijnen van natuur vele malen hogere 
kosten met zich meebrengen dan de kosten om deze te behouden, en waar nodig te herstellen.

Ik doe een dringend beroep op u om de Wet Natuur aan te passen, zodat behoud van natuurwaarden 
geborgd is!
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